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       Zápis č. 4-2014 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice                    
konaného dne 19.6. 2014  v 18.00 hodin v budově OÚ

Přítomno: 14 členů zastupitelstva
Omluven:    1 člen omluven (Ondřej Eliáš)
Jednání zastupitelstva se zúčastnili 4 občané.

Zapisovatelkou dnešního jednání určil pan starosta pracovnici obce paní Janu Tobolovou.

Jednání zastupitelstva zahájil a řídil pan starosta. Uvítal všechny přítomné a konstatoval, že je 
přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva a zastupitelstvo je schopno se usnášet. 
Při zahájení jednání bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

Pro jednání zastupitelstva předložil pan starosta níže uvedený program:
1. Kontrola usnesení a informace starosty
2. Informace výborů
2.1 Kontrolní výbor
2.2 Finanční výbor
3. Závěrečný účet obce za rok 2013 a účetní závěrka za rok 2013
4. Kontrola rozpočtu – rozpočtové změny
5. Prodej, záměr prodeje a směna pozemků
5.1 Prodej pozemku parc. č. 3037/28 k.ú. Kozlovice
5.2 Záměr prodeje pozemku parc. č. 2928/13 a části pozemku parc. č. 2928/12 

k.ú . Kozlovice
5.3 Směna pozemků – paní Žáčková
6. Dotace FC Kozlovice
7. Darovací smlouva – obec Tichá
8. Doplnění fondu
9. Různé
9.1 Žádost o změnu územního plánu
9.2 Závěrečný účet SMOPO za rok 2013
9.3 Schválení pořízení nemovitého majetku
9.4 Stanovení počtu členů zastupitelstva pro volby 2014
9.5 Diskuze, závěr

K navrženému programu jednání nepodali členové zastupitelstva žádnou připomínku nebo 
požadavek na doplnění.
27/2014 – Zastupitelstvo obce souhlasí s navrženým programem.
Hlasování: 14 : 0 : 0

Volba návrhové komise
Do této komise navrhl pan starosta pana Stanislava Pustku a paní Lenku Nevludovou.
28/2014 – Zastupitelstvo obce schválilo návrhovou komisi ve složení: pan Stanislav 
Pustka a paní Lenka Nevludová.
Hlasování: 12 : 0 : 2
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Volba ověřovatelů zápisu
Na ověřovatele zápisu byli navrženi: Pan Tomáš Ulčák a pan Václav Holub.
29/2014 – Zastupitelstvo obce určilo ověřovateli zápisu pana Tomáše Ulčáka   a pana 
Václava Holuba.  
Hlasování: 12 : 0 : 2

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva obce byl vyložen k nahlédnutí na OÚ. Nebyly 
vzneseny žádné námitky, považuje se za schválený.

A nyní k jednotlivým bodům programu:

1. Kontrola usnesení a informace starosty
Usnesení z minulého ZO jsou splněna. Starosta podal následující informace. 

- Jsou prováděny práce dle schváleného plánu – bližší informace viz zápisy rady.
- Obec přijala dva občany obce z Úřadu práce na tzv. VPP (veřejně prospěšné práce).
- Majitelům domů dosud nenapojených na splaškovou kanalizaci budou postupně 

rozesílané dopisy s žádosti o podání vysvětlení.
- K MHD (autobusová doprava) nejsou žádné nové informace – čeká se na schválení KÚ 

MSK
30/2014 - Zastupitelstvo obce  bere informace starosty na vědomí a souhlasí s nimi.
Hlasování: 14 : 0 : 0

2. Informace výborů
2.1 Kontrolní výbor
Pan starosta předal slovo předsedovi kontrolního výboru.

Pan Gola: Dne 21.5.2014 proběhlo v tomto roce druhé zasedání. Kontrolní výbor provedl 
kontrolu plnění usnesení Rady obce č. 3-6/2014 a kontrolu plnění usnesení Zastupitelstva obce. 
č. 2-3/2014.  Výbor nemá připomínky k těmto usnesením.
31/2014 – Zastupitelstvo obce bere informace a  zápis kontrolního výboru na vědomí.
Hlasování: 14 : 0 : 0

2.2 Finanční výbor
Pan starosta předal slovo předsedovi finančního výboru.

Pan Klímek: Finanční výbor se sešel dne 12.6.2014 na svém druhém zasedání. Na programu 
byly tři body. Prvním bodem byla zpráva o výsledku hospodaření obce za rok 2013, kde se 
výbor seznámil se zápisem o výsledku přezkoumání hospodaření obce za tento rok. Dle tohoto 
zápisu nebyly zjištěny žádné chyby a nedostatky a rovněž nebyla uložena žádná opatření 
k nápravě.
Druhým bodem jednání bylo přezkoumání účetní závěrky obce Kozlovice za rok 2013. FV se 
s touto závěrkou seznámil a doporučuje ji ke schválení. 
Třetím bodem byla inventarizační zpráva za rok 2013. K této zprávě vznesl dotaz.
Pan Klímek: Čím je způsoben tak vysoký stav pohledávek na účtu 311 – odběratelé?
Pan starosta: Výše pohledávek na účtu 311 – odběratelé, ke konci roku je způsobena tím, že 
musíme do konce roku vystavit faktury za stočné a vodné občanům a organizacím. Tyto faktury 
jsou však  splatné až v roce následujícím. Skutečná dlužná částka je kolem 300 tis. Kč – to OÚ 
postupně vymáhá.
32/2014 – Zastupitelstvo obce bere informace předsedy finančního výboru a vysvětlení 
starosty  na vědomí.
Hlasování: 14: 0 : 0
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3. Závěrečný účet obce za rok 2013 a účetní závěrka za rok 2013
Dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územního rozpočtu, ve znění 
pozdějších předpisů, byl návrh závěrečného účtu obce za rok 2013 zveřejněn na úřední desce 
Obecního úřadu Kozlovice a rovněž způsobem umožňujícím dálkový přístup. Obdrželi jej 
všichni členové zastupitelstva.
Při projednávání závěrečného účtu je jeho součástí zpráva o výsledku přezkoumání 
hospodaření. Přezkum hospodaření provedl Krajský úřad Moravskoslezského kraje Ostrava. Při 
přezkoumání hospodaření obce nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Nebyly vzneseny žádné 
dotazy.
33/2014 – Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet obce Kozlovice a souhlasí s 
celoročním hospodařením obce za rok 2013, a to bez výhrad.
Hlasování :14 : 0 : 0

Na základě Vyhlášky MF ze dne 22. července 2013 o požadavcích na schvalování účetních 
závěrek některých vybraných účetních jednotek  přísluší zastupitelstvu obce schvalovat účetní 
závěrku obce sestavenou k rozvahovému dni (tj. 31. 12. předcházejícího roku).
Předložené povinné složky  pro schvalování  účetní závěrky:
- Vlastní účetní závěrka – rozvaha, výkaz  zisku a ztráty, příloha
- Zpráva o výsledku přezkoumání dle zákona č. 420/2004 Sb. za rok 2013
- Komentář k  výsledku finančních  kontrol  dle zákona č. 320/2001 Sb. za rok 2013
- Inventarizační zpráva zpracovaná v souladu s vyhl. č. 270/2010 Sb. k 31. 12. 2013
34/2014 -  Zastupitelstvo obce  nezjistilo, že by  účetní závěrka neposkytla v rozsahu 
předložených podkladů v souvislosti s § 4 vyhlášky č. 220/2013 Sb. věrný a poctivý obraz 
předmětu účetnictví  a finanční situace účetní jednotky. Předložené doklady ke schválení 
účetní závěrky  byly zpracovány v souladu s vyhláškou a v souladu s požadavky schval. 
orgánu v úplnosti. 
Hlasování :14 : 0 : 0

4. Kontrola rozpočtu – rozpočtové změny
Podklady o plnění rozpočtu za prvních 5 měsíců byly zaslány zastupitelům, plnění je dle 
schváleného předpokladu.
Zastupitelstvu obce byl předložen návrh rozpočtových změn a doplnění rozpočtu o nové 
paragrafy – vysvětlení podal pan starosta.
Pan starosta: V porovnání s rokem 2013 jsou příjmy v rozpočtu na rok 2014 cca o 1 mil. Kč 
vyšší.  Na  straně příjmů  i  výdajů přibyly nové  paragrafy  (položky).  U příjmů například 
paragrafy:

- činnost místní správy (za pronájem sálu, kopírování, opis vodoměru pro SmVak),
- neinvestiční dotace z pokladní správy státního rozpočtu (příspěvek na volby do EU) a

Na straně výdajů přibyly např. paragrafy:
- speciální základní školy (příspěvek  Občanskému sdružení při dětském centru 

Kopřivnice na svoz dětí 2 dětí do tohoto zařízení )
35/2014 - ZO souhlasí s rozpočtovými změnami v celkové výši 253.680,- Kč dle 
přiloženého návrhu, který je přílohou zápisu.
Hlasování :14 : 0 : 0

5. Prodej, záměr prodeje a směna pozemků
5.1 Prodej pozemku parc. č. 3037/28 k.ú. Kozlovice
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Na druhém jednání Zastupitelstva obce v tomto roce jsme jednohlasně schválili záměr prodeje 
obecního pozemku parc. č. 3037/28 k.ú. Kozlovice. Záměr byl schválen na základě žádosti 
manželů Š. a tento záměr prodeje byl v souladu se zákonem o obcích vyvěšen na úřední desce.  
Obci Kozlovice byl následně doručen dopis pana V. s připomínkami  k tomuto záměru obce, 
podepsaný dvaceti třemi  občany obce. V připomínkách poukazuje pisatel na nekorektní 
jednání obce s tím,  že obec chce tento pozemek prodat, aniž by jej nejdřív nabídla 
spoluvlastníkům sousedních pozemků. Dále uvádí, že pozemek patřil v minulosti jeho  
předkům, kteří byli údajně pod pohrůžkami a nátlakem nuceni jej za minulého režimu prodat. 
Dále se zde cituje ze zákona č. 256/2001 Sb., o pohřebnictví o ochranném pásmu hřbitova, 
které činí nejméně 100 metrů. Pisatel se v dopise zmiňuje o zájmu koupit tento pozemek.
Pan starosta: Nad rámec svých povinností jsem ve Zpravodaji uveřejnil několik článků pod 
názvem Paragrafy bez paragrafů, abych všem, tj. i těm méně zběhlým v zákonech vysvětlil 
některé postupy obce. Jedno z témat bylo: Jak obec pronajímá a prodává nemovitý majetek. 
Zde byl jediný možný postup dle zákona o obcích plně vysvětlený.

Starosta se proto podivil, proč takový docela „tvrdý“ dopis, který jsme obdrželi od pana V. o 
nekorektnosti jednání ze strany obce.

K dopisu: 
- Rád bych se ohradil proti slovům „nekorektní jednání ze strany obce“
- Jediný zákonný postup prodeje je ten, který jsme provedli – záměr na ÚD a vlastní 

prodej.
- Není potřeba upozorňovat, že se jedná o kvalifikovanou žádost, protože zastupitelstvo 

se automaticky zabývá každou žádosti, kterou obdrží. Já i těmi nepodepsanými.
- Neobdrželi jsme žádnou oficiální žádost o odkoupení ze strany pana V. a případný 

souhlas s cenou, jen zmínku v předmětném dopise

Prozatím se vždycky zastupitelstvo jako celek nakonec shodlo a nevidím důvod, aby tomu bylo 
jinak i v tomto případě.
Kde je záruka, že když bude pozemek patřit panu V. , nezbuduje na něm zařízení, které bude 
rušit důstojnost hřbitova a památku zesnulých sám.

Pan Klímek: Hlasoval jsem pro záměr prodeje,  tento návrh se mi jevil jako vhodný, postupem 
času jsem dospěl k závěru, že mé rozhodnutí bylo chybné, jedná se o citlivou zónu, nevím, zda 
by šlo zajistit nerušení piety hřbitova. Kdo ví, jak by to vypadalo za 10 – 15 let, kdy může dojít 
ke změně majitele pozemku.  Z toho titulu navrhuji pozemek neprodávat.
Sl. V. : Jsem dcerou pana V. Výše zmiňovaným dopisem jsme si chtěli zajistit možnost 
vystoupit na Zastupitelstvu obce. V dopise uvádíme, že máme o tento pozemek zájem. 
Z hlediska historického konceptu nám byl pozemek sebrán za směšnou cenu (uvedla 1,- Kč/m2) 
pod hrozbou fyzického násilí. O záměru prodeje jsme se dozvěděli až z úřední desky.
Pan V. : V roce 2004 jsme řešili zkulturnění středu obce s panem Š. . Budovu jsme panu 
Šmírovi prodali s tím, že na pozemku se nebude provozovat hospoda jen muzeum. Pan Š. 
zrekonstruoval vše načerno. Vše bylo záhadným způsobem zlegalizováno. Pan Š. mě poté 
ujistil, že z provozovny nebude slyšet hluk ani nedojde k rušení nočního klidu. Proto mě 
překvapilo, že chce  nyní vybudovat venkovní posezení, které se nachází vedle mé nemovitosti,
v bezprostřední blízkosti hřbitova.
Sl. V. : Je třeba ochránit pietu a památku zesnulých, nevěřím, že je toto pan Š. schopen zajistit. 
Obec by měla preferovat zájmy občanů před podnikateli.
Pan V. : Nabízíme obci odkup nebo pronájem projednávaného pozemku nebo směnu za 
pozemek parc. č. 3014/7 v k.ú. Kozlovice. 
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Pan starosta: Obec neupřednostňuje zájmy podnikatelů před zájmy občanů, jednalo se pouze o 
schválení záměru, to neznamená automatický prodej, přišla žádost a tu jsme byli povinni dát na 
program zastupitelstva a dát  hlasovat o záměru prodeje. Domnívám se, že když bude tento 
pozemek v budoucnu vlastnit kdokoliv jiný než obec, hrozí možnost, že na něm bude 
zbudováno zařízení, které bude rušit důstojnost hřbitova a památku zesnulých.
Podle dokladů nebyl pozemek sebrán, ale vykoupen za v té době docela vysokou cenu. 
Rozhodně ne za 1,- Kč/m2 jak uvedla slečna V. Nicméně to vše je minulost, u které ani jeden 
z nás nebyl přítomen a proto doporučuji se tímto raději dále nezabývat a nevyvolávat „vášně“. 
Občan: Proč obec u takovýchto pozemků neuvažuje o dlouhodobých pronájmech?
Pan starosta: Pronájmy pozemků schvaluje rada obce při neveřejném jednání. V tomto případě 
chtěla obec postupovat transparentně, proto jsme zařadili na program zastupitelstva. 
Pan V. nabídnul obci směnu pozemků, o které obec v minulosti dlouhodobě bezúspěšně 
usilovala.
Václav Cviček: Návrh na směnu pozemku přišel pozdě, obec nabízený pozemek parc. č. 3014/7 
již nepotřebuje. Objekt Fojtství byla zchátralá ruina, kdoví, jak by vypadal dnes, kdyby ho pan 
Š. neopravil.
Lukáš Gola: Já osobně problém s prodejem nemám, hlasoval bych pro a navrhuji odročit 
jednání na příští zasedání zastupitelstva. 
36/2014  -  Zastupitelstvo obce  neschvaluje prodej obecního pozemku parc. č. 3037/28 k.ú. 
Kozlovice (ostatní plocha, manipulační plocha).
Hlasování 10 : 2  : 2

5.2 Záměr prodeje pozemku parc. č. 2928/13 a části pozemku parc. č. 2928/12 k.ú.  
Kozlovice
Zastupitelstvu byla předložena žádost manželů F. , Kozlovice 665 o odkoupení obecního 
pozemku parc.č. 2928/13 a části pozemku 2928/12 k.ú. Kozlovice. 
Stavební komise se shodla, že prodej nedoporučuje. Pozemky mohou být využity např. pro 
zahrádky k obecním bytům, může zde být zřízené posezení nebo prolézačky pro děti, atp.
37/2014  - Zastupitelstvo obce neschvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 2928/13 a 
části pozemku parc. č. 2928/12.
Hlasování 14 : 0  : 0

5.3 Směna pozemků – paní Žáčková
ZO schválilo svým usnesením č.16/2014 záměr směny pozemků a budovy stodoly mezi obcí 
Kozlovice a paní L.Ž. , Kozlovice 368. Záměr směny byl řádně vyvěšen na úřední desce.
Za účelem ocenění směňovaného majetku byl pro jistotu vypracován znalecký posudek č. 28-
251/2014. Posudek vypracovala Ing. Hana Kaděrová, znalkyně jmenovaná rozhodnutím 
Krajského soudu v Ostravě ze dne 17. 3. 2009 č.j. Spr 882/2009 pro základní obor ekonomika, 
odvětví ceny a odhady nemovitostí.
Z posudku vyplývá, že cena směňovaného nemovitého majetku obce je 298.850,- Kč, cena 
směňovaného nemovitého majetku ze strany paní Žáčkové je 322.240,- Kč.
38/2014 - Zastupitelstvo obce  schvaluje směnu pozemků a budovy stodoly. Předmětem 
směny ze strany obce je dle nově vyhotoveného GP č.1502-112/2013 ze dne 10.12. 2013 
parc. č. st. 193/1 (90 m2), st. 193/5 (10 m2), 4171(82 m2), 2696/8 (282 m2), 2696/6 (247 m2), 
st. 193/3 (12 m2) a objekt stodoly, vedený v evidenci majetku pod názvem „stodola u  čp. 
39 Žáček“. Celková výměra pozemků směňovaných ze strany obce činí 723 m2. 
Předmětem směny ze strany paní Žáčkové je parc.č. 771/3 (1345 m2).
ZO pověřuje starostu podpisem směnné smlouvy a všemi dalšími kroky k provedení 
schválené směny.
Hlasování 14 : 0 : 0
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6. Dotace FC Kozlovice
FC Kozlovice podal několik žádostí o dotaci do Programu na podporu spolkové činnosti v obci 
Kozlovice - aktivit v oblasti sportu, kultury a využití volného času na rok 2014. Vzhledem 
k tomu, že žádosti v součtu přesahují částku 50 tis. Kč a v zásadě se jedná ve všech případech o 
dotaci na údržbu majetku a provoz téhož klubu, bude lépe tuto dotaci schválit jako celek. Rada 
proto postoupila tyto žádosti ke schválení ZO. Rada může schvalovat dotace jen do 50 tis. Kč.
Jedna dotace ve výši 50 tis. Kč již byla FC letos vyplacena.
Jednu z žádostí na opravu oplocení ve výši 150 tis. Kč rada vyloučila (je mimo podmínky 
dotačního titulu). Tuto žádost FC opět předložil.
Pan starosta: U dotace na opravu oplocení bude obec požadovat po FC vypsání výběrového 
řízení na potřebný materiál.
Štěpán Pustka: Domnívám se, že v porovnání s ostatními spolky je FC dotován dostatečně. 
Chybí mi aktivita ze strany členů clubu získat finanční prostředky nejen z přidělených dotací, 
ale i svou vlastní činností a aktivitami.
Lukáš Gola: Pokud u této dotace bude spoluúčast 30%, jsem pro přidělení. Fotbal je důležitou
součástí každé vesnice. Areál hřiště je veřejný prostor. Stejně tak, jako chodníky na hřbitově, 
které obec buduje, jsou veřejným prostorem.
Josef Klímek: Oprava oplocení bude na klíč?
Martin Krpec: Jedná se pouze o dodávku materiálu. Práce si bude FC  provádět sám.
Pan starosta: Je FC schopen vyčerpat poskytnutou dotaci do 10.12.2014? Opravit více, jak 300 
metrů plotu v tak krátkém čase  bude náročné.
Martin Krpec: Oplocení se nebude měnit kompletně, budeme měnit jen uhnité sloupky, místo 
pletiva použijeme sítě. Jejich instalace je jednodušší a rychlejší. Myslím si, že vše stihneme.
Josef Klímek: Co, když FC nevyčerpají dotaci do 10.12. 2014?
Pan starosta: V tom případě by musel FC dotaci kompletně vrátit. Kontrola auditu je v tomto 
směru velmi důsledná.
Kamil Pustka: Kdo posuzoval technický stav oplocení?
Tomáš Ulčák: Odborná firma.
39/2014 - Zastupitelstvo obce schvaluje dotaci Fotbalovému clubu Kozlovice, o.s. dle 
pravidel Programu na podporu spolkové činnosti v obci Kozlovice - aktivit v oblasti 
sportu, kultury a využití volného času na rok 2014 ve výši 115.000,- Kč.
Dotace bude použita na úhradu energií (elektřina, voda, plyn), celkovou údržbu hřiště u 
č.p. 521 a hřiště za Kovářovým lesem a na dokončení výměny oken na budově č.p. 521, na 
opravy omítek a vymalování po výměně oken.
Hlasování 14 : 0 : 0

40/2014 -  Zastupitelstvo obce  schvaluje dotaci Fotbalovému clubu Kozlovice, o.s ve výši 
150.000,-Kč  na opravu kompletního oplocení hřiště u č.p. 521. Podmínkou přidělení 
dotace je provedení výběrového řízení na dodavatele a závazek, že oprava bude 
dokončena a vyúčtována nejpozději do 10.12. 2014. Výběrové řízení bude předloženo radě 
obce ke kontrole.
Hlasování 14 : 0 : 0

7. Darovací smlouva – obec Tichá
Obec (výjezdová jednotka hasičů) vlastní nepotřebné dýchací přístroje, které by byly při 
letošních inventurách vyřazeny. Jedná se o přístroje Saturn. Celá naše jednotka je již vybavena
modernějšími přístroji Drager. O přebytečné dýchací přístroje Saturn vyjádřila zájem obec 
Tichá – jejich výjezdová jednotka. Po dohodě obou velitelů výjezdových jednotek jsme jim tyto 
přístroje přislíbili.
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41/2014 - Zastupitelstvo obce schvaluje předloženou darovací smlouvu a pověřuje starostu 
jejím podpisem. Dárcem je obec Kozlovice, obdarovaným obec Tichá (IČ-00298476). 
Předmětem daru je: 
Tlaková nádoba 4 ks 3.378,20 Kč/ks
Ochranná maska F1 55/200-203          4 ks 6.854,00 Kč/ks
Ocelový zásobník 7 l             2 ks    595,00 Kč/ks
Dýchací přístroj Saturn 2 ks 1.785,00 Kč/ks
Hlasování 14 : 0 : 0

8. Doplnění fondu
Svým usnesením č. 46/2010 – Zastupitelstvo obce schválilo zřízení Fondu na úpravu zevnějšku, 
zásady pro jeho tvorbu a čerpání. Ve fondu je nyní 4.200,- Kč. Prostředky do tohoto fondu jsou 
průběžně doplňovány dle potřeby, podle počtu svateb v roce. V současné době je na letošní rok 
dohodnuto již víc, jak 20 svatebních obřadů.
42/2014 - Zastupitelstvo obce  schvaluje navýšení Fondu na úpravu zevnějšku o 50.000,-
Kč.
Hlasování 14 : 0 : 0

9. Různé
9.1 Žádost o změnu územního plánu
Zastupitelstvu obce byla předložena žádost o změnu územního plánu. Žádost podala G. Ch. , 
Staroveská 79/106, Ostrava – Proskovice. Jedná se o převedení pozemku 3803/10 k.ú. 
Měrkovice na plochu pro výstavbu RD.
43/2014 - Obec nebude v průběhu následujících 2 až 3 let dělat žádnou revizi (změnu) 
územního plánu obce, proto se k žádosti nebude vyjadřovat.
Před hlasováním o bodu 9.1 opustil místnost zastupitel Ing. Arch. Václav Cviček.
Hlasování 13 : 0 : 0

Před projednáváním bodu 9.2 se vrátil do  místnosti  zastupitel Ing. Arch. Václav Cviček.

9.2 Závěrečný účet SMOPO za rok 2013
Zastupitelstvu byly předloženy podklady o závěrečném účtu SMOPO za rok 2013.
44/2014  - Zastupitelstvo obce bere na vědomí závěrečný účet obcí Sdružení měst a obcí 
povodí Ondřejnice za rok 2013. Závěrečný účet byl projednán  a schválen Valnou 
hromadou Sdružení měst a obcí povodí Ondřejnice dne 28.5.2014.
Hlasování 14 : 0 : 0

45/2014  - Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu kontrolního výboru Sdružení měst a 
obcí povodí Ondřejnice o provedených kontrolách hospodaření s majetkem svazku obcí a 
jeho finančními prostředky v roce 2013 ze dne 15.1.2014.
Hlasování 14 : 0 : 0

9.3 Schválení pořízení nemovitého majetku
Dle nového občanského zákoníku jsou inženýrské sítě považovány za nemovitost (nemovitý 
majetek). Schválení pořízení nemovitého majetku je v kompetenci ZO. Obec bude v rámci 
obnovy vodovodu budovat úsek nového vodovodu. V současné době probíhají projekční práce 
a vyřizování potřebných povolení. Jedná se o vodovod na malé straně směr dolní konec.
Pan starosta: Budeme pokračovat v rekonstrukci od p. Ocelky až k benzínové pumpě. Čekáme 
na zpracování projektu. Vodovodní řád bude přesunut ze zahrad do pozemku místní 
komunikace, pro snadnější postup prací a přístup.
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46/2014 – Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení nového nemovitého majetku - výstavbu 
nového vodovodního řádu. Název stavby Vodovodní řád – "KOZLOVICE - MALÁ 
STRANA REKONSTRUKCE VODOVODU"
Hlasování 14 : 0 : 0

9.4 Stanovení počtu členů zastupitelstva pro volby 2014
47/2014 - Zastupitelstvo obce stanovuje na základě zákona o obcích §67 a §68 pro volební 
období 2014 – 2018 počet členů zastupitelstva obce Kozlovice na 15.
Hlasování 14 : 0 : 0

9.5 Diskuze, závěr

V diskuzi se o slovo nepřihlásil nikdo z přítomných občanů ani zastupitelů. 

Jednání zastupitelstva ukončil pan starosta v 20:20 hodin, poděkoval všem za účast.

Podpis starosty: Podpisy ověřovatelů zápisu:
Ing. Miroslav Tofel Tomáš Ulčák

Václav Holub

Zápis vyhotoven dne:  25.6.2014
Zapsala:  Tobolová
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